

ASPIRE

to be a greater public service



ESDC's Office of Values and Ethics
Human Resources Services Branch

About ASPIRE

ASPIRE is an initiative launched by Employment and Social Development Canada's Office of Values and Ethics that will engage employees in a movement to achieve a greater public service.



Our Mission

To foster a positive and healthy workplace culture built on a foundation of respect, ethical practices, knowledge sharing, open communication and employee engagement.

Our Objectives



Contribute to a positive and respectful workplace



Collaborate and innovate



Inform and Support

Connect With Us

NC-OVE-AC-BVE@hrsdc-rhdcc.gc.ca



GCpedia



GCintranet



GCconnex



GCdirectory

Our Events

Tea X Talk

April 5th 2017

Ask Me Anything

May 2017

Movie@Work

November 2017

Our Philosophy

The Butterfly Effect: Be mindful that every positive action, no matter how big or small, will have a ripple effect on others and on the organizational culture

Our Ideals

Civility

Respect

Empowerment

ASPIRE

pour une meilleure fonction publique



À propos d'ASPIRE

ASPIRE est une initiative lancée par le Bureau des valeurs et de l'éthique d'Emploi et Développement social Canada afin d'engager les employés dans un mouvement pour atteindre une meilleure fonction publique.



Notre mission

Favoriser une culture saine et positive en milieu de travail fondée sur le respect, les pratiques conformes, le partage des connaissances, la communication ouverte et l'engagement des employés.

Nos objectifs



Contribuer à créer un milieu de travail positif et respectueux



Collaborer et innover



Informier et supporter

Communiquez avec nous

NC-OVE-AC-BVE@hrsdcc-rhdcc.gc.ca



GCpedia



GCintranet



GCconnex



GCannuaire

Nos évènements

Discussion Thé X

Le 5 avril 2017

Demandez-moi n'importe quoi

Mai 2017

Film au travail

Novembre 2017

Notre philosophie

L'effet papillon: Soyez conscient que chaque action positive, petite ou grande, aura un effet d'entraînement sur les autres et sur la culture organisationnelle.

Nos idéaux

Civilité

Respect

Responsabilisation